
 
 

Verslag LER 17 november 2021 

Plaats: Zaal Verbanck – Zoom  

Aanwezig:  

• Sarrazijn Mike : Dienst Lokale Economie Stad Nieuwpoort 

• Lemmens Wibo: Voorzitter - Horeca Nieuwpoort  

• Nowé Steffi: vertegenwoordiger landbouw (Zoom) 

• Maenhout Steve: Unizo Nieuwpoort  

• Pelgrim Erwin: Detailhandel Nieuwpoort-stad  

• Schramme Luc: Detailhandel Nieuwpoort-stad  

• Deconinck Isabelle: vertegenwoordiger vastgoedsector (Zoom)  

• Averein Philip: Horeca Nieuwpoort  

Verontschuldigd:  

• Romeo Rau: vertegenwoordiger visserijsector  

• Gheeraert Ann: Schepenen Lokale Economie Stad Nieuwpoort 

• Paeme Luc: Unizo Nieuwpoort  

• Berdieke Rommel: Noordvaart VZW  

• Didier Boydens: Detailhandel Nieuwpoort-bad  

• Verdievel Katrien: Ondervoorzitter - detailhandel Nieuwpoort-bad 

• Martens Michelle: Diensthoofd Toerisme  

 

1) Goedkeuring verslag 6 oktober 2021 

- Parkeerbeleid Marktstraat – voorstel aanpassing zal binnenkort ter goedkeuring 

worden voorgelegd aan CBS en nadien ter uitvoering aan de VKC.  

- Uitbreiding terrassen Zeedijk. DLE heeft de opdracht gekregen om   een 

werkgroep samen te stellen voor de uitwerking  van het reglement.  

2) Update terrassen 

- Op het voorstel om de losse terrassen langer te laten staan werd er tot heden 
geen reactie ontvangen.  

- Terrassen Zeedijk is er een principe akkoord. Dienst Lokale Economie moet 
initiatief nemen om vast kader te schetsen en reglement uit te werken samen 
met de verschillende bevoegde diensten.  
 

➔ De LER vraagt nogmaals aan het stadsbestuur om de mogelijkheid te bieden aan de 
horeca uitbaters de losse terrassen gans het jaar door te laten staan. (Muv Zeedijk) Zoals 
in vele andere gemeenten ook gedaan wordt. Dit zal de beleving ten goede komen!  



 
 

3) Update Parkeerbeleid 

- Tot op heden zit weinig beweging in het dossier voor de aanpassing van het 
parkeerbeleid in de Marktstraat en de binnenstad.  

- DLE deelt mee dat er een mondeling akkoord is om het voorstel ter 
goedkeuring voor te leggen aan het CBS. Dit zou binnenkort moeten gebeuren.  

- De LER vraagt dat er dringend werk kan gemaakt van meer handhaving in de 
Marktstraat. Dagelijks wordt er vastgesteld dat bestelwagens en auto’s soms 
een ganse dag blijven staan zonder de nodige vergunningen en zonder dat er 
opgetreden wordt. Geen probleem dat er gewerkt wordt, maar dan moeten ze 
over de nodige vergunningen beschikken en dient dit te worden gecontroleerd!  

- De LER is van mening dat het parkeerbeleid en mobiliteit hoog op de agenda 
zouden moeten komen van het Stadsbestuur en vraagt meer inspraak bij 
dergelijke beslissingen nu en in de toekomst!  

- In Nieuwpoort-bad zijn er opnieuw parkeerplaatsen verdwenen door een 
aanpassing aan het fietspad. De LER vraagt met aandrang om geen 
parkeerplaatsen meer te schrappen in de toekomst want er is al een groot 
parkeerprobleem, zeker in Nieuwpoort-bad.  

4) Update 10% actie 
 

- Wij hebben in totaal 1.004.275 EUR uitgedeeld; Ondertussen werd al meer dan 
250.000 EUR ingewisseld.  

- 80% van de punten zijn RECA punten, 20% Winkelpunten.  
- De LER is zeer positief over deze actie. Deze werd ook heel positief onthaald 

door zowel de gebruikers als de handelaars. Voor herhaling vatbaar      .  
- DLE vond het wel jammer dat er bepaalde handelaars niet altijd correct de 

punten uitgedeeld hebben.  
- De LER en DLE bekijken om het platform en de kaarten te blijven in de 

toekomst. DLE neemt contact op met CCV en vraagt alvast aan CBS om alles te 
behouden. Er zal ook een communicatie uitgestuurd worden naar alle 
gebruikers dat ze hun kaarten moeten houden en niet weggooien.  

- LER adviseert om geen eindejaarsactie meer te doen, maar om via het 10% 
platform in 2022 een aantal acties te lanceren.  

 
5) Update wegenwerken 

- De wegenwerken in de Langestraat zijn nog altijd volgens de vooropgestelde 
planning.  

 
6) Kerstversieringsactie 

- Eerste oproep werd gelanceerd.  
- Er zijn nog maar 4 zaken ingeschreven.  
- DLE vraagt aan de LER om deze actie te promoten bij de collega handelaars en 

via de handelaarsorganisaties.  



 
 

- LER zal via hun FB pagina ook een oproep doen.  
- DLE zal zelf handelaars contacteren die hun zaak al versieren.  

 
7) Nieuwjaarsreceptie  

- Op maandag 31 januari 20.00 u. in Centrum Ysara 
- Ludieke intro – DLE kijkt voor leuke act.  
- Drank zal gevraagd worden door Stadsbestuur 
- Eten via walking dinner principe – 4 à 5 standen/handelaars. DLE bespreekt met 

evenementen om dit uit te werken en voorstel te doen naar de LER.  
- LER zal een 5-tal Awards verdelen – nog te beslissen voor welke categorieën.  
- Er zal een film gemaakt worden van alle nieuwe handelaars om te tonen 

gedurende gans de avond.  
- 3 korte speeches (Burgemeester, Schepenen en voorzitter LER) 
- Vooral netwerkevent 

 
8) Strategisch beleidsplan Toerisme 

- Werd goedgekeurd in de gemeenteraad van oktober.  
- Ging voorgesteld worden in Ysara op 4 december, maar wegens de huidige 

COVID maatregelen werd beslist om de voorstelling te verplaatsen naar het 
voorjaar.  

 
9) Profploeg VLAIO 

- Nieuwpoort werd geselecteerd voor een begeleiding door de ‘Profploeg’ om 
ons beleid rond kernversterking te ondersteunen. 

- Momenteel nog niet veel informatie, we moeten afwachten tot we effectief 
gecontacteerd worden door de aangestelde firma.  
 

10) Update Shopping weekend bad 

- Er werd een extern event bureau gecontacteerd om een concept uit te werken.  
- Het event wordt uitgewerkt rond Jazz. 
- We zijn op zoek naar een bekende persoon om te koppelen aan dit event.  

 
11) Activiteit binnenstad 2022 

- De Stad Nieuwpoort en DLE wil graag een activiteit/event doen in de 
binnenstad met en voor de handelaars.  

- Misschien nadat de Langestraat is afgewerkt.  
- DLE vraagt aan LER om mee te denken welke concept kan uitgewerkt worden.  
- Er zal een werkgroep opgericht worden met handelaars uit de binnenstad.  

12) Varia  



 
 

- GECORO  

Sedert de laatste oproep/communicatie niks meer vernomen over huidige 

stavaza.  

DLE doet navraag bij Dienst Omgeving over de huidige status.  

- LER zou graag in het voorjaar van 2022 samen met het stadsbestuur 

brainstormen over de lokale economie in Nieuwpoort en de toekomstige 

uitdagingen en de huidige problematiek.  

- Op een laatste overleg sprak het afdelingshoofd TD over nieuwe randparkings 

voor Nieuwpoort. De LER is geen voorstander voor randparkings als alternatief 

voor parkeerplaatsen in de binnenstad en Nieuwpoort-bad. In vele steden 

werkt dit NIET! Enkel in de grotere steden is dit haalbaar.  

- De LER betreurt dat de zone van de Handelskaai er verloederd bijligt. Terwijl dit 

een belangrijke verbinding is tussen de stad en de promenade. Hoever staan de 

plannen voor de opwaardering van deze zone?  

- De LER vraagt hoever het staat met de werken aan de GRAND. DLE denkt dat er 

pas na de zomer van 2022 werken zullen uitgevoerd worden aan het openbaar 

domein. LER vraagt om de verloederde zaken aan te pakken en niet in de 

huidige toestand te laten. DLE deelt mee dat de aannemer heeft laten weten 

alvast de kledingzaak op de hoek te bestickeren.  

- Avondmarkten zijn voor de LER geen must op de Zeedijk maar vormen wel een 

meerwaarde als beleving voor de stad Nieuwpoort. DLE deelt mee dat er een 

voorstel werd gedaan met locaties en data aan de concessionaris.  

   
 
Volgende vergadering in januari – locatie en datum nog te bepalen.  
 
Voor verslag  
Sarrazijn Mike 

 
 


